



# unitar

United Nations Institute for Training and Research

17 October 2008

TR/16(E-II)/08

**To the attention of the Permanent Representative**

Excellency,

I have the honour to inform you that the United Nations Institute for Training and Research (UNITAR) and the Treaty Section of the United Nations Office of Legal Affairs (OLA) are jointly conducting a seminar on the Undertaking of Treaty Actions for Treaties Deposited with the Secretary-General and the Registration of Treaties. The seminar, conducted in English, will take place at United Nations Headquarters in New York.

Please find attached:

1. A detailed information note;
2. A tentative programme for the seminar;
3. A nomination form.

If you wish to nominate a member of your Mission to attend the seminar, please return the nomination form or register online at [www.unitar.org](http://www.unitar.org) by Wednesday, 5 November 2008.

Accept, Excellency, the assurances of my highest consideration.

Colleen Thouez  
Head, UNITAR New York Office

Postal Address: UNITAR New York – One United Nations Plaza, Suite DC1-603 New York, NY 10017-3515  
T +1 (212) 963-9196 F +1 (212) 963-9686 [www.unitar.org](http://www.unitar.org) E-mail : [info@unitar.org](mailto:info@unitar.org)

Institut des Nations Unies pour la formation et la recherche  
Instituto de las Naciones Unidas para Formación Profesional e Investigaciones



# unitar

Institut des Nations Unies pour la formation et la recherche

TR/16(E-II)/08

Le 17 octobre 2008

**À l'attention du Représentant permanent**

Excellence,

J'ai l'honneur de vous informer que l'Institut des Nations Unies pour la formation et la recherche (UNITAR) et la Section des traités du Bureau des affaires juridiques de l'Organisation des Nations Unies (BAJ) organisent conjointement un séminaire sur les formalités se rapportant aux traités déposés auprès du Secrétaire général et sur l'enregistrement des traités. Le séminaire, tenu en langue anglaise, aura lieu au Siège de l'Organisation des Nations Unies à New York les 11 et 12 novembre 2008.

Vous trouverez ci-joint :

1. Une note d'information détaillée;
2. Le programme provisoire pour le séminaire;
3. Une demande d'inscription.

Si vous désirez présenter la candidature de membres de votre mission pour ce séminaire susmentionné, veuillez renvoyer la demande d'inscription ou enregistrer les candidatures en ligne ([www.unitar.org](http://www.unitar.org)) au plus tard le mercredi 5 novembre 2008.

Veuillez agréer, Excellence, les assurances de ma très haute considération.

Le Chef du Bureau de New York de l'UNITAR

Colleen Thouez